

香港太空館展覽廳
因應 2019 冠狀病毒病疫情期內關閉的退票安排

持相關展覽廳門票者可保留未使用的門票，並在（星期二除外）本館重開*後一個月內任何一天的開放時間內持門票進場參觀。
如未能於上述期內到場，持票者可於本館重開後的兩星期內（星期二除外）持完整門票到本館售票處申請退票。

香港太空館

Closure of the Exhibition Halls of Hong Kong Space Museum due to COVID-19
Refund Arrangement

Respective ticket holders of the Exhibition Halls may retain the unused tickets and present them for visiting the Museum any day within one month after the Museum's reopening *(**except Tuesdays**) during the opening hours.

If the visit cannot be made during the aforesaid period, ticket holders may present the intact tickets for refund at the Museum's Box Office within two weeks upon the Museum's reopening (**except Tuesdays**).

Hong Kong Space Museum

* 重開日期請留意康樂及文化事務署日後公佈。

* Date of reopening is subject to future announcement by the Leisure and Cultural Services Department.